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Vysoká škola chemicko
technologická
Zápis z jednání Akademického senátu

Zápis
z 31. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 7.12.2004

Přítomno dle prezenční listiny: 17

 

Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:

1. Převod provozních prostředků  do mzdových

2. Změna v organizačním řádu

3. Dosavadní průběh voleb do AS VŠCHT

4. Různé

 

Ad 1.

 Pan rektor  spolu s panem kvestorem informovali o uskutečněném převodu peněz do mzdového
fondu..  Ušetřených  9,75  milionu    bude  rozděleno    na  pracoviště  podle  klíče,  který  se  osvědčil
loňského roku. Akademický senát schválil navržený postup většinou hlasů (1700).

 

Ad 2.

Pan  rektor  seznámil  členy  Akademického  senátu    se  změnou  v  Organizačním  řádu  VŠCHT
Praha podle kterého dochází k rozdělení Personálního odboru na  oddělení lidských zdrojů a oddělení
zpracování mezd. Tato změna byla schválena (1700).

 

Ad 3.

Předseda  Akademického  senátu  informoval  o  přípravě  voleb  do  AS.  Zároveň  upřesnil,  že
akademická obec jsou zaměstnanci s pracovním úvazkem (i neplným) na základě pracovní smlouvy.

 

Ad 4.

               Ing. Schreiberová: Který zákon přikazuje kupovat notebooky až po výběrovém řízení?
Pan  kvestor  odpověděl,  že  pokud  okruh  stejného  zboží  překročí  hranici  2  mil.  musí
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proběhnout výběrové řízení.

                Ing.  Schreiberová:Na  stránkách  VC  se  nelze  dočíst  o  výběrovém  řízení,  DELL  je
nevyhovující,  předražený.  Dodací  lhůty  jsou  dlouhé,  parametry  nabízených  strojů
nevyhovující,  způsob  objednávání  nepřehledný.  Kvestor  má  ve  své  pravomoci  udělit
výjimku.

        Ing.Piterková  vznesla připomínku k vypisování  žádanek na vrátnici. Pan  rektor požádal
o trpělivost ,protože se jedná o zkušební provoz.

               Mgr. Tomanová se dotázala na  přidružení kateder k FTOP. Jedná se o dlouhodobější
problém.

               Prof. Valentová: Jak zúčtovávat stipendia do grantů? Lze původní předpoklad   měnit
v průběhu řešení? Nemají se přepracovat odvody škole?

        Doc. Macková: Stížnost na organizaci SVK a na nepřesné údaje o počtu studentů,  kteří
budou vyučováni na ústavech v rámci programu ERASMUS.

 

 

Termín příštího zasedání senátu bude oznámen emailem.

Zapsala: M. Špicarová                                                                          Za správnost: V.Flemr

 

 

 

 


